

### 星 構 旅 遊 有 限 公 司 Sin-Pen Travel Sdn Bhd

 : 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
: +604-226 6161 : tour@sinpen.com

www.sinpen.com Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement...

## 香港/ 深圳/ 番禺 + 昂坪360



Tour Code: HIB

★风味餐:•大屿山斋宴•香港点心早餐•香港茶餐厅早餐 • 香港烧鹅 • 番禺毋米粥 • 深圳大鹏所城将军宴

#### 精简行程:

### 第一天 抵达/香港

(机上用餐/晚餐)

- 太平山(半山)
- 女人街

酒店: 悦来酒店或同级

#### 第二天 香港 (早/午/晚)

- 大屿山
- 昂坪360
- 宝莲寺
- 天坛大佛
- 金紫荆广场
- 香港仔(游船自理)

酒店: 悦来酒店或同级

### 第三天 香港 🗒 深圳/番禺

(早/午/晚)

- 长隆野生动物园
- 易发步行街

酒店: 君御酒店或同级

#### 第四天 番禺/深圳 (早/午/晚)

- 沙湾古镇
- 大鹏所城
- 海滨栈道
- 东门步行街

酒店: 皇廷酒店或同级

#### 第五天 深圳/香港/回程

(早/机上用餐)

行程次序,以当地旅社安排为准。

### 香港

观光景点:

- 金紫荆广场 "永远盛开的紫荆花"雕塑 矗立于香港会议展览中心新翼海旁的博览海滨花
- 浅水湾 浅水湾的海岸线蜿蜒曲折,宛如一弯新月。绵长的海滩,宽阔的滩床,幼细柔软的 沙子, 平静如镜的海面, 使她成为香港最美丽的海滩之一。
- 女人街 位于旺角,香港热门的露天集市,也是一众时装迷搜购时装服饰的热点,外国游客 必定到的购物地点。
- 香港仔渔村 香港仔是香港岛南端的一个鱼村,拥有浓厚的渔港特色,使它至今乃旧是受众 多游客喜爱的旅游观光之地,来此一游的人们更看重的是香港仔渔村与港湾共生的诗画之境 ,闻名遐迩的珍宝海鲜舫也坐落于此。
- 昂坪360 是香港一个连接大屿山东涌及昂坪的索道系统一昂坪缆车及其相关的旅游设施昂 坪市集等。昂坪缆车是世界上营运距离最长的索道系统,2006年9月18日正式通车。

#### 深圳

- 大鵬所城 是中国广东省深圳市龙岗区大鹏街道一个面对大亚湾的古老的城村。被列入中国 历史文化名村和第五批全国重点文物保护单位,是深圳八大景点和爱国主义教育基地之一。
- 海滨栈道 是一条位于广东省深圳市盐田区的海滨绿道,全长19.5公里。西起中英街古塔公 园,沿着黄金海岸线,串联起沙头角、盐田港、大梅沙,东至小梅沙公园。
- 东门步行街 是深圳市的著名步行街,全国十大著名步行街之一。

#### 番禺

- 长隆野生动物园 隶属国家级5A旅游景区长隆旅游度假区, 地处广州番禺。公园以大规模 野生动物种群放养和自驾车观赏为特色,集动、植物的保护、研究、旅游观赏、科普教育为 一体,具有国际水准的国家级野生动物园,是全世界动物种群众多、大型的野生动物主题公
- 沙湾古镇 古镇始建于南宋,是一个有着800多年历史的岭南文化古镇,历史文化资源丰富 ,民间艺术饮誉南国。





出发日期:				航班行程:			
	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社 代收费	签证	旅行保险	总数
成人							
小孩							

Travel Agent:





: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
: +604-226 6161
: +604-228 6161

www.sinpen.com Towards Iso 9001 : 2008 Quality Mangement...



# HONG KONG/ SHENZHEN/ PANYU + Ngong Ping 360



Tour Code: HIB



**Tourist Attractions:** 

- Special Cuisine: Lantau Island Vegetarian Hong Kong Dim Sum Breakfast
  - Hong Kong Cafe Restaurant Breakfast Panyu Eel Rice Roasted Goose
  - Shenzhen Dapeng Suocheng General Feast

#### Schedule:

#### **D1 KUALA LUMPUR** / HONG KONG (MOB/D)

- Victoria Peak (Mid-Levels)
- Mongkok Ladies Street

Hotel: Panda Hotel or Similar

#### D2 HONG KONG (B/L/D)

- Lantai Lsland
- Ngong Ping 360
- Tian Tan Buddha Statue
- Golden Bauhinia Square
- Repulse Bay
- Aberdeen Fishing Village

Hotel: Panda Hotel or Similar

#### D3 HONG KONG SHENZHEN/PANYU

- ChiMeLong Safari Park
- Yi Fa Shopping Street

Hotel: Imperial Hotel or Similar

#### **D4 PANYU/SHENZHEN**

- Sha Wan Ancient Town
- Dapeng Suocheng Gate
- Seaside Plank
- Dong Men Street

Hotel: Royal Century Hotel or Similar

#### **D5 SHENZHEN/HONG** KONG/DEPARTURE

(B/MOB)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

- **HONG KONG**
- Golden Bauhinia Square located outside the Hong Kong Convention and Exhibition Centre on the Wan Chai waterfront marks the most significant occasion in Hong Kong's history.. Bridge Gallery
- Repulse Bay is one of the most famous beaches and it is situated in the southern part of Hong Kong Island, it is the most amazing bay in the region.
- Aberdeen Fishing Village Aberdeen, Hong Kong Island, the southern tip of a fishing village, has a strong fishing features, it has been used by many tourists is the favorite place for tourist to visit this one is that people pay more attention to the fishing village of Aberdeen Poetry and Harbour symbiosis of the environment, the world famous Jumbo Floating Restaurant is also located here
- Lady Street is a must visit destination for fashion lovers with an eye for bargain-priced clothing.
- Ngong Ping 360 Ngong Ping 360, Hong Kong is a connection Tung Chung and Ngong Ping Ngong Ping Skyrail cableway system -its tourist facilities and other related Ngong Ping Village. Ngong Ping Skyrail cableway system operator is the longest in the world, September 18, 2006 officially opened.

#### SHENZHEN

- Dong Men Shopping Street Is an area which consist of a lot of shops and mini stalls where you can find whatever you want ranging from souvenirs, clothes, bags and handmade curtains.
- Dapeng Suocheng Gate Is China Dapeng Subdistrict, Longgang District, Guangdong Province, Dava Bay in the face of a city of ancient village. Was included in the Chinese historical and cultural village and the fifth national key cultural relics protection units, Shenzhen is one of the eight sites and patriotism education base

#### PANYU

- ChiMeLong Safari Park located in Guangzhou's Panyu, it is China's first and Guangzhou's only "AAAAA" grade scenic area. The largest park spans more than 2000 acres of land that includes a large section of unspoilt subtropical rainforest in Southeast China is currently the largest eco-zoo in China.
- Shawan Ancient Town Town was built in the Southern Song Dynasty, is a country with 800 years of history of Lingnan cultural town, rich in historical and cultural resources, folk art renowned in the Southland





Departure Date:				Flight:		
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	
Adult						
Child						

Travel Agent: